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Meditatie
Een bestemde tijd

We weten niet wat er te wachten staat. Van verschillende kanten verneem ik
hoe langer hoe meer dat de toekomst er donker uitziet. Ik weet dat duizend
jaren als één dag en één dag als duizend jaren zijn bij de Heere. We hebben
geen zekerheid over de dag, over het uur. Zeker is dat het uiterste ogenblik
komt als een dief in de nacht. Op een moment dat de wereld er niet op het
minst op bedacht is, slaat het laatste uur. Eten en drinken, kopen en verkopen,
ten huwelijk geven en nemen is de leus. Hetzelfde gebeurde tot op het moment
dat Noach de ark binnenging. Laten we leren de tijd uit te kopen, omdat de
dagen boos zijn. De kanttekening leert ons dat dit uitkopen van de tijd, dit gees-
telijk koopmanschap betekent dat we de gunstige gelegenheid van weldoen, en
anderen voor Christus winnen voorzichtig dienen uit te buiten.
Ik veronderstel dat in die uitbreiding ook liggen opgesloten onze politieke
bezigheden. Ons staatkundig optreden beoogt evengoed het uitkopen van de
dag, elke geschikte gelegenheid te baat nemen om te getuigen wat tot heil en
welzijn van het land en volk dient; kansen waarnemen om kwade ontwikkelin-
gen, indien enigszins mogelijk en voorgoed, te stuiten en te ontdoen van erger-
lijke uitwassen; verder mogelijkheden aangrijpen om waarachtig welzijn
bevorderende initiatieven te steunen, opdat velen door woord en wandel voor
Christus gewonnen mogen worden. De dag uitkopen is het beste wat te doen
staat, wanneer de tijden zienderogen verslechteren. Het is vanzelfsprekend, dit
behoort zeker te zijn, dat we de oordelen signaleren, dat we de antichrist en
antichristelijke tendensen aanwijzen, dat we de klacht aanheffen en waar
mogelijk, dringend een waarschuwing laten horen. De geboden worden ver-
acht. We moeten ons er wel van bewust zijn dat we ons onder geen beding als
Farizeëers terzijde opstellen en we mogen niet ons zelf beter achten dan al die
anderen. Zijn we niet in ieder opzicht onrein temidden van een onrein volk?
Laten we onszelf niet met de hoogmoedige en ongegronde illusie vleien dat we
op de lichtste wijze het gevaar ontkomen zullen, wanneer de verschrikkingen
zich aandienen. Jesaja dacht zo niet, want hij riep uit: ‘Wee mij, ik verga, dewijl
ik een man van onreine lippen ben.’
Dat is onze politieke opdracht: de dag uitkopen. Niet afwijken. Eerlijk wandelen.
Zonder aanzien van de persoon handelen. Het stoffelijk en geestelijk welvaren
zoeken van het ganse volk, dat we vertegenwoordigen.

Slotrede voor de Algemene Vergadering van de Staatkundige Gereformeerde
Partij op woensdag 1 maart 1972 te Utrecht door ds. G.H. Abma
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Van de redactie
Met de landelijke verkiezingen net achter de rug zijn we er als redactie weer in
geslaagd het vertrouwde SGP-blaadje te laten verschijnen. Gelukkig kost het
nog geen moeite om het blaadje iedere keer weer vol te krijgen. Van vele kan-
ten wordt medewerking verleend, soms uit hoeken waar we op onze redactie-
vergadering niet over spraken. En over een boeiende gemeente als
Reimerswaal valt natuurlijk altijd wel wat te schrijven. Bent u trouwens al eens
op een vergadering van de Gemeenteraad geweest? Beslist een keer de moeite
waard. Zelf mag ondergetekende graag naar de Besluitenraad gaan. Uiteinde-
lijk worden daar toch de belangen behartigd van datgene wat ons alledag aan-
gaat. Veelal gaat het gemoedelijk, zo af en toe een speldenprik, en tussendoor
een driemansfractie die graag als een olifant door de porseleinkast wandelt en
met name SGP-bestek wil laten rammelen. Welke fractie dat is, afijn… Laat
maar. De fractie van de SGP doet echter onverstoorbaar zijn werk. Gedegen en
goed onderbouwd! 
Tja, wat gaan de verkiezingen ons land opleveren? De besprekingen zijn
gaande, laten we hopen op de derde zetel voor onze SGP. Zullen ze weer
betrokken raken bij de coalitiebesprekingen? Een verslag van de verkiezingen
is opgenomen in dit blad.
In dit nummer schrijft nu eens niet de voorzitter van onze redactie, maar de
voorzitter van de CKV. Dhr. van der Staaij nam alvast een voorschot op de ver-
kiezingen, terwijl dhr. Kolijn in zijn stukje o.a. optekent dat hij volgend jaar niet
meer verkiesbaar is voor de PS. Uit de Raad hebben verschillende fractieleden
iets weergegeven over hun ‘vakgebied’.
Tevens vindt u een boeiend interview met wethouder J.P. Sinke en wordt er
geschreven over de taakverdeling in de SGP fractie. Al met al, neem en lees.
Wederom zeggen wij onze adverteerders hartelijk dank!

C. van Burg
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Van de voorzitter (CKV)
Notulen van de bestuursvergadering van de CKV te Reimerswaal, gehouden op
13 maart 1998 ten huize van dhr. Hoekman te Rilland… Al bladerend in het
oude notulenboek kwam ik dit opschrift tegen, toen ik op zoek was naar het
eigenlijke begin van ons mooie SGP-infoboekje. Ik realiseer me dat er van het
toenmalige bestuur slechts 3 personen nu nog steeds in het bestuur van onze
Centrale Kiesvereniging zitten. Dat zijn dhr. I. Otte, dhr. J.L. Verschuure en mijn
persoon. Het had altijd een vertrouwelijke, vriendschappelijke sfeer, zo’n
avond. Ik kan me niet herinneren dat er ooit sprake was van onenigheid of ruzie.
De avond werd trouwens lang niet altijd gevuld met zakelijke besprekingen. De
toenmalige voorzitter, dhr. M.J. Goud kon vanuit de praktijk van het politieke
leven – hij was Statenlid – soms boeiende gebeurtenissen vertellen op zijn
eigen manier. Dat deed hij op een wijze zoals niemand dat kon nabootsen. Dhr.
Hoekman had vroeger in de gemeenteraad gezeten, zodat die ook wel het één
en ander kon ophalen. En zo waren er altijd wel één of meerderen die de avond
op hun eigen manier interessant konden maken. Een agenda? Wel nee, daar
begonnen we niet aan. Niet te officieel allemaal. Liefst een beetje gemoedelijk.
We zien wel hoe ver we komen. De een bracht dit ter sprake, de ander dat en de
avond werd vanzelf gevuld. De secretaris probeerde alles zo goed en zo kwaad
als mogelijk was samen te vatten en zo kwam het belangrijkste in het notulen-
boek. Het zou, zonder vertrouwelijke informatie op straat te brengen natuurlijk,
zeer interessant zijn om uit die oude notulenboeken bepaalde zaken op te halen
maar daar is nu de gelegenheid niet voor. Eén ding wil ik er voor deze keer uit-
halen, en daar begon ik al aan. 

Tijdens de bespreking op die avond van 13 maart 1998 wordt gemeld dat er op
Yerseke een commissie is benoemd vanuit de plaatselijke kiesvereniging die
gaat onderzoeken hoe men de leden meer bij de kiesvereniging kan betrekken.
Het idee wordt geopperd om dit breder aan te pakken en er een Reimerswaalse
“zaak” van te maken. Men spreekt af om eerst maar eens af te wachten hoe dit
gaat lopen in Yerseke. Later in datzelfde jaar, om precies te zijn op 16 oktober,
komt dezelfde kwestie opnieuw aan de orde. De commissie uit Yerseke is
voortvarend te werk gegaan. Ze hebben een informatiebulletin uitgegeven met
interessante informatie over het werk van onze SGP-ers met als doel om de
betrokkenheid van onze achterban te vergroten. Twee maal was het blad al ver-
schenen. Weer wordt voorgesteld om deze zaak Reimerswaals aan te pakken.
Ik herinner me nog goed dat men toch wel wat terughoudend was. Het is alle-
maal mooi, maar houdt men dit wel vol? Zo vroegen sommige bestuursleden
zich af. Toch werd er werk van gemaakt. Ook hier is gebleken dat de volhouder
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wint. Het werd op den duur een Reimerswaalse uitgave, waaraan, zo mogelijk
vanuit elke kern aan werd meegewerkt. En eerlijk is eerlijk, het resultaat van
deze inspanningen mag er zijn! Ik denk dat ik namens zeer velen uit onze ach-
terban spreek als ik mijn waardering uit voor dit werk. Ik geloof dat deze uitgave
de betrokkenheid met onze achterban versterkt. En, ik spreek nu even de leden
van onze kiesverenigingen aan, nu hopen we verder dat deze betrokkenheid
ook blijken mag uit het bezoeken van de vergaderingen van onze GKV! Ik hoop
verder, en nu spreek ik weer in het algemeen, dat uw meeleven blijkt in uw bin-
nenkamer. Hebben we die nog? Een binnenkamer, waarin we onze persoonlijke
noden, de noden van ons gezin, van onze familiekring en vrienden, van onze
kerkelijke gemeente, van land en volk de Heere voorleggen? En vooral degenen
die bidden geleerd hebben, denkt u in uw gebed ook aan onze Staatkundig
Gereformeerde Partij? Wat is dat onmisbaar vrienden, een biddende achterban!

Er is heel wat veranderd sinds het vorige nummer van Een vaste koers ver-
scheen. Zo is ook de functieverdeling binnen ons bestuur gewijzigd. De vorige
voorzitter, dhr. M.J. van den Berge, had vóór de verkiezingen van de gemeen-
teraad te kennen gegeven dat hij, als hij weer in de raad gekozen zou worden,
niet meer als voorzitter wilde fungeren. Het zou in bepaalde gevallen wellicht
mogelijk zijn dat er een zekere mate van belangenverstrengeling zou ontstaan.
Dat is de reden waarom ondergetekende nu dit werk probeert te doen. Vriend
Van den Berge blijft gelukkig wel in ons bestuur. We zeggen hem vanaf deze
plaats hartelijk dank voor al het werk wat hij gedaan heeft voor onze partij. Voor
zover u het nog niet wist: dit is een man die zonder veel drukte en loze praatjes
veel werk verzet!

Ook binnen de gemeenteraad is er het nodige gewijzigd. Dhr. Huizen heeft zijn
intrede gedaan als raadslid en heeft zijn eerste ervaringen opgedaan in het poli-
tieke leven. Dat we tegenwoordig een SGP-wethouder hebben die Sinke heet
zijn we ook zachtjesaan gewend. We wensen u, samen met de andere 6 man-
nen die herkozen zijn al het nodige toe. Wijsheid met een erfdeel, zoals de Pre-
diker dat in het 7e hoofdstuk aanbeveelt. Laten we als bestuur, als achterban
rond deze mannen staan om hen te steunen. Zij komen er achter dat het poli-
tieke bezig zijn, zeker als we opkomen voor de beginselen van Gods Woord,
dikwijls heel wat anders dan eer en aanzien oplevert. Laat het zo mogen zijn dat
de goedkeuring des Heeren voor ons oneindig meer waard is dan de gunst van
mensen!

S.D. van Koeveringe
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Uit Den Haag
Alle politieke ogen zijn inmiddels gericht op de verkiezingen. Dat bleek onder
andere bij de behandeling van de begrotingen, waar de Kamer na Prinsjesdag
druk mee is geweest. De debatten gingen maar weinig over de cijfertjes voor
2007. Of het nu om de Onderwijsbegroting ging of over die van Buitenlandse
Zaken, het patroon was telkens weer hetzelfde. Al snel gingen de woordvoer-
ders van CDA en VVD het kabinet omstandig prijzen: Nederland doet weer mee,
Nederland staat weer aan de top, en meer van dit soort fraaie leuzen. Aan de
andere kant maakten vooral de PvdA en de linkse partijen gehakt van het
gevoerde kabinetsbeleid: het was niet goed, of het deugde niet.

Als SGP hebben we niet meegezongen in het coalitiekoor van de ongebreidelde
lofzangen, maar evenmin hebben we ons aangesloten bij de zure en ongenuan-
ceerde kritiek uit het linkse kamp. Eerlijk duurt het langst. Zoals steeds in deze
kabinetsperiode hechten wij aan een evenwichtige, zelfstandige positie. Steun
waar het kan, kritiek waar het moet. 

We schamen ons er bepaald niet voor dat we stevige steun aan het kabinet
hebben gegeven, bijvoorbeeld waar het ging over de belangrijke hervormingen
van de verzorgingsstaat. Ingrepen in het stelsel van sociale zekerheid waren
pijnlijk en niet populair. Maar wél nodig, om ons stelsel betaalbaar te houden,
en om te ‘prikkelen’ tot arbeid . De SGP-steun was echter nooit onvoorwaarde-
lijk. Meermalen hebben we de vinger erbij gelegd dat de positie van kwetsbare
groepen zoals chronisch zieken en gehandicapten daarbij goed in het oog moet
worden gehouden. 

Wat zou het een zegen geweest zijn als het kabinet het waarden- en normen-
beleid net zo voortvarend had opgepakt als de economische thema’s! Helaas is
de werkelijkheid anders. Je moet goed zoeken naar de vruchten van het kabinet
op immaterieel gebied. Aan belangrijke thema’s zoals de nuloptie bij het bor-
deelverbod, de positie van de gewetensbezwaarde ambtenaar van de burger-
lijke stand, is weinig gedaan. De keuze van CDA en VVD voor D66 als
regeringspartner heeft hier zeker mee te maken. Maar dat verklaart niet alles.
De VVD zit ook niet te wachten op een ethisch reveil. En we moeten eerlijk vast-
stellen dat op nogal wat principiële thema’s ook het CDA het af liet weten. Ik
noem slechts een paar voorbeelden: de adoptie door homoparen stuit bij het
CDA niet op verzet; meer gokmogelijkheden op internet zijn door het CDA
gesteund, en in het drijven om vrouwen koste wat het kost de arbeidsmarkt op
te jagen doet het CDA helaas niet onder voor de seculiere partijen. Om nog iets
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heel anders te noemen: in de strijd tegen megamoskeeën liet het CDA het even-
eens afweten - de SGP bleek zelfs de enige christelijke partij die tegengas geeft
tegen de islamisering. 

Ik zal het bij deze voorbeelden laten. De SGP wil haar kracht niet zoeken in het
afzetten tegenover anderen. Dat hebben we toch niet nodig? Onze eigen plaats
in het parlement berust op een positief fundament. 

Van harte hoop ik dat dit geluid bij de verkiezingen versterkt mag doorklinken.
Zodat we, vanuit een bijbels gefundeerde koers, naar eer en geweten verder
kunnen gaan. We gunnen iedereen het beste. En het beste, daar ben ik diep
van overtuigd, vinden we nergens anders dan in de bedding van Gods Woord
en Wet. 

C. van der Staaij
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Uit de Staten van Zeeland
Geen blijvende stad
De leden van provinciale en gedeputeerde staten van Zeeland hebben in het
laatste half jaar op verschillende manieren kunnen aanschouwen dat er maar
een schrede is tussen ons en de dood. Zo werd in de middagpauze van een
statenvergadering SP-statenlid Luijben getroffen door een hartinfarct. Hij heeft
het mogen overleven en is inmiddels weer aan de slag. Mevrouw Smits van
Zeeuws Belang overleefde weliswaar een herseninfarct, maar het ziet er niet
naar uit dat ze in deze statenperiode nog aan het werk zal gaan. Zo kan een
mens volstrekt onverwachts in een keer uitgeschakeld zijn. Beiden zijn echter
nog in het land der levenden, dat geldt niet voor de gedeputeerde, de heer Th.
Kramer. Hij werd, zoals u bekend is, op betrekkelijk jonge leeftijd door een
ongeval in een keer uit het leven weggeroepen. Zwaar getroffen werd onze
fractiegenoot, de heer J. Adriaanse, door het plotselinge overlijden van zijn
echtgenote. Wij weten allen dat ons leven eindig is, dat wij hier geen blijvende
stad hebben, maar leven we er naar? De bijbelse waarschuwende oproep:
‘Bereid uw huis want gij zult sterven’ richt zich niet alleen, zoals de genoemde
voorbeelden ons leren, aan oudere mensen.
Sterven betekent God ontmoeten, betekent verantwoording afleggen van het-
geen wij in ons leven gedaan hebben. Dat omvat ook onze activiteiten op poli-
tiek terrein. Ook daarover zullen wij eenmaal geoordeeld worden. Dat geldt ook
ons stemgedrag bij democratische verkiezingen. Wanneer u dit leest zijn de
verkiezingen voor de leden van de Tweede Kamer waarschijnlijk net achter de
rug. Door welke belangen heeft u zich laten leiden in uw partijkeus? Voorname-
lijk door de materiële belangen (die op zich overigens niet veronachtzaamd
mogen worden, daarvan getuigen ook de SGP-verkiezingsprogramma’s)? Of
door de vraag bij welke partij u het bijbelse principe aantreft dat God regeert en
dat de oproep God te vrezen en Zijn geboden te onderhouden alle mensen be-
taamt (Pred. 31)? Dan durft de SGP vrijmoedig te zeggen, met erkenning van
alle gebrek en tekort dat ook deze partij aankleeft, dat dan de SGP uw partij is!
Dit geldt ook de verkiezingen voor de leden van provinciale staten op 7 maart
2007 D.V.
De kandidatenlijst zal op 9 december 2006 vastgesteld worden. Ondergete-
kende zal, na ruim 20 jaar de SGP in de Zeeuwse staten te hebben vertegen-
woordigd, niet meer op die lijst voorkomen. Ook hiervan geldt dat er een tijd
van komen en een tijd van gaan is. Voor het vertrouwen dat mij al die jaren
geschonken is, werkelijk uit de volle breedte van de achterban, past mij grote
dankbaarheid.
Het verkiezingsprogramma is in voorbereiding. De moeilijke dossiers, zoals de
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Westerschelde container terminal (WCT) en het fenomeen ‘ontpolderen’ zullen
ongetwijfeld onderdeel worden van de verkiezingsstrijd. Als collegepartij steunt
de SGP-fractie het collegebeleid op deze dossiers, maar wel onder uitdrukke-
lijke voorwaarden. De WCT is voor de Zeeuwse havens en de Zeeuwse econo-
mie van groot belang, maar de zogenaamde ‘achterlandproblematiek’ (hinder
en overlast door rail- en wegverkeer) moet opgelost zijn. Wat het ‘ontpolderen’
betreft heeft de fractie dit, gezien de gesloten internationale verdragen als een
voldongen feit beschouwd. Door bestuurlijke verantwoordelijkheid te nemen
kunnen, naar onze stellige opvatting, de belangen van Zeeland het best behar-
tigd worden. Eén daarvan is onze harde eis dat grondverwerving op vrijwillige
basis dient plaats te vinden. De actie van ons SGP-kamerlid Van der Staaij
(vanuit zijn verantwoordelijkheid als controleur van de regering) om deze vrijwil-
ligheid op landelijk niveau vast te leggen èn om de definitie ‘estuariene natuur’
helder te krijgen (kan het werkelijk niet anders dan door zout water binnen te
laten?) is ons uit het hart gegrepen. Er is geen verschil van inzicht, er is verschil
in bevoegdheden en verantwoordelijkheden. 
De zorgen over de schelpdiervisserij worden niet minder en de verwachtingen
omtrent alternatieven zijn niet overspannen. In een gesprek met de ZMF heb-
ben wij duidelijk gesteld dat hun eis, dat bij de import van Iers mosselzaad geen
enkel risico aanwezig mag zijn, niet reëel is. Welke menselijke activiteit voldoet
aan dit criterium? De mogelijke strijdigheid met het principe van vrije handel
binnen de Europese Unie biedt een onverwachts lichtpuntje. Onze kritiek op de
ZMF is dat zij enerzijds behartiger willen zijn van de Zeeuwse milieubelangen
(daarvoor krijgen ze provinciale subsidie) en aan de andere kant meteen ook
actiegroep ten gerieve van de nauwelijks 1200 leden. 
Een ander belangrijk onderwerp betreft het belang van het gezin en het jeugd-
beleid. SGP-gedeputeerde Van Heukelom doet op dit (en andere) terreinen –
denk aan het akkoord kenniseconomie - zeer goed werk. Met uw stem op de
SGP kunt u er een belangrijke bijdrage aan leveren dat hij zijn werk in het dage-
lijks bestuur van de provincie kan voortzetten.
Ieder op zijn of haar plaats dient voortdurend te bedenken dat we hier geen blij-
vende stad hebben en dat we ons moeten haasten en spoeden om ons levens-
wil.

W. Kolijn 
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Uit de Raad (1)
Bijdrage SGP-fractie voor de begroting 2007 te behandelen in de Raad van 31
oktober.

Meneer de voorzitter,

We hebben tijdens de opinieraad van 3 oktober jl onze eerste reactie op de
begroting 2006 reeds naar voren gebracht en herhaling willen we zeker voorko-
men. Nu alleen nog wat aandachtspunten en opmerkingen.

Voorzitter,

De voorliggende begroting 2007, inclusief de wijzigingen als gevolg van de sep-
tembercirculaire, geven een totaal ander beeld dan we afgelopen jaren gewend
waren. De Gemeente Reimerswaal mag een keurige begroting presenteren,
voorzien van een stevige algemene reserve, inclusief weerstandsvermogen. Dat
dit het resultaat is van een uiterst sober gevoerd beleid in de afgelopen jaren,
zal een ieder duidelijk zijn. Dat de SGP hierin een leidende rol heeft gehad, zal
niemand kunnen ontkennen. Deze stelling is zeker niet arrogant of hoogmoedig
bedoeld, maar ook wij als SGP hebben het bij regelmaat vervelend en irritant
gevonden om bepaalde uitgaven af te remmen. Vandaar dat wij nu zeer ver-
heugd zijn met het positieve resultaat dat voorligt. Bezuinigen is niet gemakke-
lijk, echter het uitgeven van gemeenschapsgeld, nu er wat meer financiële
ruimte is ontstaan, dient evenzeer nauwgezet en verantwoord te worden benut.
Ook hiervan dienen wij verantwoording af te leggen aan onze burgers.

Tijdens de opinieraad hebben wij opgemerkt nog niet teveel voorschot te willen
nemen op de ruimte die er in de toekomst mogelijk ontstaat. Wel hebben wij
dringend aandacht gevraagd om de opgelopen achterstanden op het terrein
van openbaar groen en onderhoud van straten en trottoirs versneld op te los-
sen. We hebben hiervoor steun gevraagd aan de andere fracties, en de gelui-
den daarop waren zeker positief te noemen. Het college heeft daarop positief
gereageerd door ons een bijlage toe te zenden met een analyse van de aanwe-
zige knelpunten en de kosten die daarmee gemoeid zijn. Als SGP-fractie kun-
nen wij instemmen met de genoemde aandachtspunten in bijlage 1. Tevens
stellen wij voor het door de CU ingediende amendement 1, t.w. de aandacht
voor het fiets/wandelpad bij de haven en de aandacht voor de strandjes hierbij
te betrekken. Wat wij wel missen in het overzicht, ondanks dat we het wel heb-
ben gevraagd in de opinieraad, is het fietspad aan de Koksedijk tussen Yerseke
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en Krabbendijke waarvan door onze schooljeugd veelvuldig gebruik kan wor-
den gemaakt. Wij verzoeken het college om dit alsnog pm op te nemen in de
begroting en hiervoor op korte termijn een raadsvoorstel aan de raad voor te
leggen. De genoemde verbeteringen van speeltuintjes, begraafplaatsen en
groenvoorzieningen krijgen eveneens onze steun. Het bedrag voor de inrichting
van de voormalige stortplaats Krabbendijke vinden wij wel aan de hoge kant.
Alvorens hiermee te starten vragen wij U daar nog eens met de stofkam door-
heen te gaan.

We zijn blij met het opvoeren van het bedrag voor een centrale speeltuin. Er
wordt in de bijlage echter gesproken over een mogelijk particulier initiatief. De
SGP-fractie heeft nadrukkelijk gevraagd een voorstel uit te werken in combina-
tie met het zwembad en de beheersituatie van het zwembad daarbij te betrek-
ken. Het spijt ons dat daarover niets is meegenomen. Ook bij andere fracties
hebben wij deze zorg gevoeld. We steunen dus de reservering van de
genoemde € 35.000, maar de genoemde invulling echter nog niet. Dat wil zeker
niet zeggen dat wij niets in een particulier initiatief zien maar willen vooralsnog
meerdere opties open houden. Wij willen hierover pas een standpunt innemen
na een grondig voorbereid voorstel van het college.

De voorgestelde investering voor een nieuw klimaatbeheersingssysteem voor
het gemeentehuis had bij ons wat aarzelingen. Er is enkele jaren geleden bij de
uitbreiding van het gemeentehuis door het college nadrukkelijk gekozen voor
meer ruimte boven een klimaatbeheersingssysteem. Dat dit werd ingegeven
door budgettaire redenen mag duidelijk zijn. Zoals vermeld, er zijn wat aarzelin-
gen, alhoewel ook wij beseffen dat in een modern gebouw een goed werkend
klimaatbeheersingssysteem aanwezig moet zijn. Wij willen dit dan ook niet
afwijzen, maar verzoeken het college hiervoor een uitgewerkt raadsvoorstel
voor te leggen. Dat daarbij de raadszaal moet worden meegenomen lijkt ons
vanzelfsprekend. De reservering is wat ons betreft akkoord.

De opgenomen PM post voor de BIV is wat ons betreft akkoord, mits hiervoor
t.z.t. een uitgewerkt raadsvoorstel wordt voorgelegd. 

Zoals gemeld in de opinieraad van 3 oktober steunen wij het voorstel van de
urnenmuren niet. De principiële reden daarvoor hebben wij toen duidelijk weer-
gegeven.

Wij hebben reeds opgemerkt dat de nieuwbouw van de brandweergarage
Krabbendijke, vervanging computers raadsleden, investeringen automatisering
en voorts alle investeringen boven de € 200.000 alsnog door de raad dienen te
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worden goedgekeurd. Wij dienen dit als voorstel in en vragen de andere fracties
dit voorstel te steunen.

Voorzitter, een onzekere factor is de invoering van de WMO. Wij beseffen dat
veel hiervan nog niet concreet is. Heeft de portefeuillehouder al informatie over
de voorschriften van de landelijke overheid? De ca. 100 gemeentes die
bezwaar hebben aangetekend tegen de laatste regels klagen allemaal dat de
minister uitgaat van een maximale eigen bijdrage en dat dit maximum al ver-
werkt zou zijn in de vergoeding naar de gemeenten. Hoe werkt dit uit voor Rei-
merswaal? Moeten we hiervoor alvast geen buffer vormen? Wij willen
benadrukken dat deze invoering alle benodigde aandacht van het college ver-
dient, omdat dit zeer velen van onze burgers direct aan gaat. Wij verzoeken dan
ook om een periodieke rapportage van de voortgang van dit traject. Wij vragen
de overige fracties dit te steunen.

Enige tijd geleden heb ik een krantenartikel in de PZC van enkele weken terug
gelezen over de nieuwbouw van Vredelust. In dat krantenartikel werd melding
gemaakt dat een aan Vredelust gelieerde stichting dusdanig in haar slappe was
zit dat men voor de nieuwbouw extra luxe zaken wil toepassen. Op zichzelf
niets mis mee, echter de meesten onder ons zullen nog bekend zijn met het feit
dat deze raad een extra reservering heeft gedaan van € 549.000. Dit n.a.v. drei-
gementen vanuit Vredelust van een mogelijk vertrek als gevolg van te hoge kos-
ten van nieuwbouw door te dure bouwgrond. Dat geld is toen gelabeld. Toen is
ook door de SGP naar voren gebracht om een eventuele bijdrage in ieder geval
te verstrekken als een achtergestelde lening, dit om de kans te vergroten om
het geld terug te krijgen. Dit is door een meerderheid ondersteund. In de notu-
len van 28 september 2004 is de Raad toegezegd dat na vaststelling van het
bestemmingsplan er een exploitatie-opzet zou worden overlegd. Naar ons
beste weten heeft dit laatste niet plaatsgevonden. Klopt dat? Is het de porte-
feuillehouder bekend of er ergens een schriftelijke toezegging vanuit dit huis is
gemaakt richting R&B Wonen of Vredelust? Na het lezen van genoemd artikel is
bij ons wel de twijfel opgekomen of ondersteuning nog wel zo noodzakelijk is.
Graag vernemen wij uw reactie en mening daarover.

M.b.t. het tweede amendement van de CU het volgende: De zorg voor elkaar
komt uit de voorliggende aanpassingen op de begroting zeker naar voren. Er
wordt structureel een bedrag toegevoegd van € 176.000 voor inkomensverbe-
tering van de zwakkeren in onze samenleving. Wij steunen dit dan ook van
harte. Juist deze mensen dienen wij te helpen. Wel is van cruciaal belang dat
het geld terechtkomt bij de mensen waarvoor het is bedoeld. Besteding dient
door het college dan ook zorgvuldig plaats te vinden. 
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Voorzitter, evenals in voorgaande jaren zijn er verschillende organisaties en
activiteiten die wij om principiële redenen niet wensen te subsidiëren. Voor
2007 betreft dat subsidies aan oranjeverenigingen, Stichting Voetbalvrienden
Hansweert, huldiging sportkampioenen, Podium Reimerswaal, Volksdansgroep
Scaldis, Stichting Kinderopvang De Bevelanden, Volksdansgroep de haven-
dansers, Goese Atletiekvereniging AV 95, Reimerswaalelftal en meerdaagse
internationale uitwisselingsactiviteiten. Ten aanzien van deze posten willen wij
de aantekening tegengestemd te hebben. Wethouder Sinke sluit zich hierbij
aan.

Ten slotte 

Voorzitter, wensen wij U en het college bij de uitvoering van deze begroting en
bij Uw verdere taken van harte Gods Zegen toe.

H.J. Knulst
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Markt 2  4416 AH Kruiningen
Postbus 4  4416 ZG Kruiningen

T (0113) 57 17 58 
F (0113) 57 38 94

E info@bouwraadhuis.nl

Ontwerp

Voorbereiding

Uitvoering

Gebruik

Planontwikkeling, ontwerp/architectuur, budgetbepaling

Bestek en tekeningen, bouwconstructies, aannemerselectie

Bouwcoördinatie, toezicht, budgetbewaking, oplevering

Brandveiligheid, wet milieubeheer

Bouwraadhuis, voor woning, utiliteits- of bedrijfsbouw,
thuis in alle bouwfases!
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Westweg 21, 4413 EE Krabbendijke
T (0113) 50 24 73 - F (0113) 50 12 96
GSM 06 - 53 83 97 82

Als dealer van onderstaande merken:

HAVEP, ORCON, BJÖRNKLADER, BRAM’S PARIS, SANTINO, US BASIC,
MC FORSUM, ROM88, GRISPORT, ELTEN, EMMA, SAFETY JOGGER enz.

bieden wij voor bedrijven en particulieren een uitgebreide collectie werkkle-
ding, vrije tijdskleding en veiligheidsschoenen aan. Ook verzorgen wij op
alle werk- en promotiekleding uw bedrijfsnaam of -logo d.m.v. borduren,
transfer of zeefdruk. Vraag vrijblijvend offerte aan en u zult versteld staan.

Informeer of kom vrijblijvend langs op bovenstaand adres.

Bezoek nu ook onze website www.vandevreede.nl
Emailadressen zijn: jaap@vandevreede.nl en jos@vandevreede.nl

Handel in beplanting

Garden & flowersGarden & flowers

www.walhoutbestratingen.nl

Zuidweg 23, 4413 NL  Krabbendijke
tel. 0113 - 50 34 27 / 06 - 53 68 76 86 / 06 - 52 02 12 48

e-mail: walhoutbestratingen@filternet.nl

Wij zijn er voor u om uw
complete tuin aan te leggen

en te onderhouden, o.a.:
bestrating, beplanting e.d.

- Bestrating

- Schuttingen

- Blokhutten

- Assortiment
Ecostyle

- Terraspotten

- Tuinlampen

- Waterpartijen

BESTRATINGSBEDRIJF WALHOUT
HANDEL IN SIERBESTRATING

BESTRATINGSBEDRIJF WALHOUT
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Uit voorraad leverbaar

De Leeuw Reclame- & Bedrijfskleding
Oostpolderweg 7, 4413 NN Krabbendijke, tel. 0113 - 50 20 40, fax 0113 - 50 27 93

Geopend van maandag t/m vrijdag. ‘s Avonds en zaterdags op afspraak.
(ook particuliere verkoop)

✓ Spijkerbroeken
✓ T-shirts
✓ Polo’s
✓ (Polo)sweaters
✓ Overhemden (werk)
✓ Bodywarmers
✓ Jassen
✓ Veiligheidsschoenen & kleding

Alle textiel kan voor-

zien worden van

uw eigen opdruk.

Hét adres voor hypotheken, zeker ook voor starters.
Voor een goed hypotheekadvies en alles wat er bij komt kijken,

bent u bij ons aan het juiste adres.
Bel voor een vrijblijvende afspraak.



In gesprek met wethouder J.P. Sinke
Eind september 2006 zit de SGP-wethouder J.P. Sinke in zijn werkkamer in het
gemeentehuis van Reimerswaal. We hebben afgesproken om met hem een
vraaggesprek te mogen hebben. Hierbij een neerslag van dit interview.

Wie is wethouder Sinke?
Ik ben geen Zeeuw van geboorte, mijn ouders zijn dat wel. M’n vader is afkom-
stig van Oostdijk en m’n moeder van Krabbendijke. Na de ramp van 1953 zijn
ze vertrokken naar de Noord-Oost-Polder. Daar ben ik geboren en getogen. Ik
heb er de lagere school doorlopen en daarna de HAVO. Toen ben ik naar de
PABO ‘De Driestar’ te Gouda gegaan. Nadat ik mijn opleiding daar voltooid
heb, ben ik een jaar werkzaam geweest in het onderwijs op de Veluwe, in
Wekerom. Vervolgens leidde de weg in 1977 naar de Julianaschool te Krabben-
dijke. Een jaar later, in 1978, ben ik getrouwd. We hebben vier kinderen mogen
ontvangen.

Hoe raakte u bij de politiek betrokken?
Toen ik in 1979 voor het RD begon te schrijven, moest ik iedere maand een
raadsvergadering bijwonen en verslaan. Eerst was dat in Reimerswaal alleen,
maar dit werk breidde zich uit tot Kapelle en later kwam ook de gemeente Bor-
sele er nog bij. Ik ging ook wel eens naar Goes om daar een raadsvergadering
bij te wonen. Zo raakte ik heel erg nauw bij het politieke gebeuren betrokken.
De belangstelling en betrokkenheid voor het raadswerk groeide. Bij de uitbrei-
ding van het aantal raadszetels van 17 naar 19, in 1994, kwam ik in de raad. Wij
als SGP kregen één van de twee meer te verdelen zetels erbij. Daarvoor had ik
reeds een aantal jaren in het bestuur van de plaatselijke kiesvereniging van
Krabbendijke gezeten en was ik bestuurslid van de centrale kiesvereniging Rei-
merswaal geweest. Nadat ik in de raad ben gekomen, heb ik voor beide func-
ties bedankt om vermenging van functies en belangen te voorkomen.

U bent nu ruim een half jaar wethouder. Vertel daar eens iets meer over
alstublieft…
Als portefeuille heb ik gekregen ruimtelijke en economische ontwikkeling (REO).
Daaronder vallen: ruimtelijke ordening, dorpsvernieuwing, volkshuisvesting,
bouwgrondexploitatie, vergunningverlening en – handhaving. Je bent bezig met
zaken die de burgers direct aangaan, met uitbreiding van dorpen, nieuwe wij-
ken en je probeert, waar mogelijk, problemen op te lossen voor burgers. Er zijn
best wel eens moeilijke dingen, omdat je te maken hebt met wet- en regelge-
ving. Daarbij loop je wel eens tegen grenzen aan. Ruimtelijke ordening vind ik
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heel interessant. Je praat daarbij over de toekomst van de dorpen. Waar brei-
den de dorpen zich uit? Waar breiden ze in? Inbreiding betekent kort gezegd
oude gedeelten van een dorpskern opnieuw inrichten. 

Hoe is de stand van zaken nu rond de plannen omtrent het voormalige
veerhaventerrein?
Dat is een heel mooi project. Er is gedacht aan: een natuurgebied; aan indus-
triële invulling (bedrijvigheid), maar uiteindelijk is gekozen voor woningbouw.
Als de plannen doorgaan, zullen daar zo’n 250 woningen verrijzen. Het mooie
van het project is dat er woningen worden gebouwd voor mensen met een
smallere beurs (starterswoningen), maar er zullen ook dure appartementen
gebouwd gaan worden voor mensen met een brede beurs. Een ander onder-
deel is dat er ook zorgwoningen worden gerealiseerd, zodat ook zorgbehoe-
venden in die mooie wijk een plekje kunnen krijgen. Er komen geen aparte
voorzieningen als scholen, winkels, e.d. We proberen de wijk goed te koppelen
aan het dorp Kruiningen. Dat biedt ook perspectief voor de Kruiningse midden-
stand.

Zijn er meerdere (bouw)plannen?
Ja, bijvoorbeeld het plan Yerseke-West. Dat omvat de bouw van een nieuw
bejaarden-verzorgingstehuis, het nieuwe ‘Vredelust’, de bouw van een multi-

17



functioneel centrum, waar een heleboel verenigingen hun activiteiten kunnen
ontplooien en de bouw van twee nieuwe scholen. Het is een omvangrijk project,
waar nu wat schot in komt. We proberen, in goede samenspraak met de buurt-
bewoners, er iets moois van te maken. Er is met die buurtbewoners constructief
overleg. In Waarde zijn we bezig om de wijk Dorpszicht verder uit te breiden. In
Rilland komt er begin volgend jaar ook een nieuw wijkje bij. Wat Krabbendijke
betreft zijn er plannen om het voormalige veilingterrein in te richten met woning-
bouw, een inbreidingsplan dus. Voor Oostdijk zijn we bezig om daar wat nieuw-
bouwmogelijkheden te creëeren. In Yerseke komt volgend jaar bouwgrond
beschikbaar voor plan Steehof, tweede fase. En in Kruiningen hopen we in de
tweede helft van het volgende jaar het plan Zandweg verder te kunnen ontwik-
kelen. In Hansweert ten slotte heeft de woningbouwvereniging R & B plannen
ontwikkeld om er nieuwbouw te plegen.

Schaal- en schelpdiercultuur
Waar ik ook bij betrokken ben, is de problematiek in de schaal- en schelpdier-
cultuur. We hebben de problemen gehad met de kokkelvisserij, de problemen
met de mossels en de oesters. Er is momenteel maar één sleutelwoord: innova-
tie! In nauw overleg met de bedrijven, maar ook met de provincie wordt er nu
gekeken in hoeverre we nieuwe kweekmethodes kunnen ontwikkelen. Dat vergt
heel veel studie. Er worden de nodige proeven gedaan. In de komende jaren
hopen we dat fors uit te breiden om de schaal- en schelpdiersector voor Rei-
merswaal te behouden. Dat vergt veel tijd en energie, maar samen met andere
overheden proberen we toch tot een oplossing te komen.

Incasseringsvermogen
Als wethouder moet je een zeker incasseringsvermogen hebben. Soms hebben
inwoners terecht kritiek. Die kritiek moet je je aantrekken. Dat doe ik ook. Je
probeert dan zaken, die niet helemaal goed gegaan zijn, recht te breien. Dan
moet je soms tot de conclusie komen dat we het op een bepaald onderdeel niet
goed gedaan hebben. Je hebt ook notoire klagers, die bijna wekelijks op de
stoep staan. Daar ga je een beetje anders mee om. Er zijn ook mensen, die
enige kritiek leveren, maar als je dan zaken helder uitlegt, dan concludeer ik dat
je in Reimerswaal heel veel begripvolle burgers aantreft.

Verkiezingen in november
Ik verwacht (het is nu 25 september 2006, CvdB) een nek-aan-nek-race tussen
het CDA en de PvdA, waarbij ik niet uitsluit dat het CDA met een enorme eind-
sprint toch de grootste partij blijft. Wat de VVD betreft, denk ik dat ze rond het
huidige niveau blijven hangen. De SP zal waarschijnlijk heel goed scoren, de
CU zal het ook goed doen en voor onze eigen partij, de SGP, reken ik op 2
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zetels. In een laatste week voor de verkiezingen kan zich nog iets onvoorziens
voordoen in het land, dat nog behoorlijk impact kan hebben op de verkiezingen
van 22 november.

Slotopmerking
Ik mag nu ruim een half jaar hier zijn als wethouder. Ik doe m’n werk met heel
veel plezier. Het is buitengewoon boeiend, soms ook erg vermoeiend. Ik ga met
plezier naar m’n werk. Op school had ik het ook erg naar m’n zin, maar hier ook.
De samenwerking in het college verloopt heel goed. Met elkaar proberen we de
belangen van onze inwoners zo goed mogelijk te behartigen.

Dank u wel. C. van den Bovenkamp
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Plangebied Yerseke West 
Op pagina 20 en 21 vindt u het eerste concept-plan van het Multifunctioneel
Centrum (MFC). In het  MFC zullen de volgende participanten worden gehuis-
vest:
–  Basisschool ‘Prinses Beatrix’
–  Basisschool ‘Het Kompas’
–  Peuterspeelzaal ‘De Hummelsoos’
–  Kinderdagverblijf en buitenschoolse opvang ‘De Bevelanden’
–  Muziekvereniging ‘Mozart’
–  Tafeltennisvereniging Yerseke
–  Gymnastiekvereniging ‘VZOS’

R&B Wonen realiseert het verzorgingshuis ‘Vredelust’. Daarnaast zal zij ook een
aantal  (koop)appartementen bouwen.

Begin dit jaar hebben Gedeputeerde Staten het bestemmingsplan goedge-
keurd. Vervolgens heeft de ‘Vereniging Bewonersbelangen Yerseke-West’ een
voorlopige voorziening op het bestemmingsplan aangevraagd. Naar aanleiding
hiervan heeft er in mei 2006 een constructief gesprek plaatsgevonden met de
omwonenden. Uiteindelijk heeft dit ertoe geleid dat de voorlopige voorziening is
ingetrokken. Hiermee is het bestemmingsplan definitief geworden.

MJvdB
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Portefeuilleverdeling raadsleden SGP
Als redactie hebben we de raadsleden gevraagd hoe de portefeuilleverdeling
binnen de fractie is. Ook hoe hun ervaringen zijn met het nieuwe dualistische
stelsel.We zijn de heren erkentelijk voor hun medewerking.

Dhr. M. Otte fractievoorzitter (raadslid sinds 1998)
Portefeuille: Algemene zaken, openbare orde en veiligheid.
Dhr. Otte verwoordde het zo: “Een stil en gerust leven in alle godzaligheid en
eerbaarheid, zo verwoorden onze vaderen het. En wat is het een groot goed als
ons dat geschonken mag worden. Het kwade weren, overlast terugdringen, kon
het zijn wegnemen, zijn toch prioriteiten die ons op grond van Gods Woord
geboden zijn”.
De omschakeling naar het dualistische stelsel is als een grote omschakeling
ervaren. In het oude systeem waren er meer mogelijkheden om in detail mee te
praten. Nu is dat grotendeels voor het college.

Dhr. A. van Stee (raadslid sinds 1986)
Portefeuille: Ruimtelijke Ordening (RO), visserij
met daaraan gekoppeld de havens, dorpsvernieuwing, volkshuisvesting, bouw-
grond-exploitatie, gronden niet in exploitatie en ook beheer begraafplaatsen.
Dhr. Van Stee is nestor van de raad en zit bij afwezigheid van de burgemeester
de vergaderingen van de gemeenteraad voor.

Dhr. V. Janszen (raadslid sinds 1990)
Portefeuille: Sociale Zaken, Onderwijs, Welzijn en Recreatie. 
De Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO) valt in dhr. Janszen zijn porte-
feuille, een onderwerp wat momenteel veel terug komt in het nieuws. Hij schrijft
daar o.a.. het volgende over: Wat is het doel van de WMO?
“Dat iedereen, oud en jong, gehandicapt en niet gehandicapt, of anderszins,
volwaardig aan de samenleving kan deelnemen”
Met als uitgangspunten:
Eerst komt de eigen verantwoordelijkheid van de burger voor zichzelf.
Daarna de solidariteit; actieve burgers zijn medeverantwoordelijk voor elkaar en
de gemeente biedt ondersteuning. Eén aspect willen we nader toelichten, daar
zijn ook veel vragen over, namelijk de huishoudelijke hulp. 
Inmiddels is er een Europese aanbesteding geweest en blijkt dat de bestaande
zorgaanbieders in de hun vertrouwde regio hebben ingeschreven.
Voor Reimerswaal wil dat zeggen: een veelzijdig aanbod en individuele keuze-
vrijheid voor de cliënten; zij behoeven niet te veranderen van zorgaanbieder en
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voor nieuwe cliënten blijft de keuzemogelijkheid gehandhaafd. 

Dhr. M. Sinke (raadslid sinds 1998)
Portefeuille: Communicatie verkiezingen, bevolkingszaken, rampenbestrijding,
natuurbescherming, wegen en straten, verkeersmaatregelen, openbaar groen,
kabels en leidingen, riolering, monumenten en historisch archief, representatie
en promotie.
Dhr. Sinke is lid van het hoofdstembureau, een bureau dat samen komt net
voor en na de verkiezingen voor zaken die betrekking hebben op de verkiezin-
gen. Ook is hij voorzitter van het raadsledenspreekuur. 
Het monistische stelsel had de voorkeur van dhr. Sinke.

Dhr. H.J. Knulst (raadslid sinds 2002)
Portefeuille: Financiën.
Dhr. Knulst is in de raad gekomen in een tijd dat de gemeente Reimerswaal er
financieel niet zo best voorstond. In de periode 2002-2006 heeft de SGP-fractie
een zwaar stempel gedrukt op de gemeentelijke financiën. Deze waren nodig
om de begroting sluitend te kunnen krijgen. Deze impopulaire maatregelen
hebben ertoe geleid dat Reimerswaal één van de betere begrotingen heeft in de
regio met een degelijke algemene reserve. Sinds dit jaar is er sprake van meer
positieve ontwikkelingen en mede daarom heeft de SGP-fractie voorgesteld om
een inhaalslag te maken op het gebied van onderhoud van straten, trottoirs,
begraafplaatsen en groenvoorzieningen. Er is een aanzienlijk bedrag gereser-
veerd voor dit en het komende jaar om dit achterstallige onderhoud versneld
weg te werken. De inwoners van onze gemeente zullen dit zeker gaan merken.
Dit voorstel is ook goedgekeurd.
Dhr. Knulst merkt nog op dat bezuinigen moeilijk is, maar verantwoord uitgeven
van extra middelen is zeker net zo moeilijk.

Dhr. M.J. van den Berge fractiesecretaris (raadslid sinds 2002) 
Portefeuille: Economische zaken, milieu. 
en de nog wat kleinere maar zeker niet minder belangrijke onderdelen, zoals
speeltuinen, afvalverwijdering, baten afvalstoffen, baten bouwvergunningen,
handel en ambacht. Dhr. Van den Berge is tot net na de verkiezingen voorzitter
geweest van de Centrale Kiesvereniging (CKV), maar heeft dit werk neergelegd.
Zijn plaatsvervanger is dhr. S.D. van Koeveringe.

Dhr. N.G.H. Huizen (raadslid sinds 2006) 
Portefeuille: gemeentelijk grondbedrijf, vrijwilligers, dorpshuizen, jeugd- en jon-
gerenwerk, bibliotheek, musea en zwembad. 
Speerpunten in de portefeuilles: momenteel loopt een project “alcohol en
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jeugd”. Dit project is opgezet vanuit de gemeente en er wordt aan deelgeno-
men door politiek, kerken, middenstand, horeca, sportverenigingen, etc. met
als doel jongeren (en hun ouders!!) te attenderen op de gevolgen van (zeer) veel
drinken van alcohol, met name op jonge leeftijd.
Verder heeft het gemeentelijk grondbedrijf aandacht, met name als het gaat om
bedrijfsterreinen. Momenteel wordt het gemeentelijke grondbeleid tegen het
licht gehouden en wordt bezien waar wijziging van het bestaande beleid nodig
of wenselijk is. Dhr. Huizen denkt dat met name m.b.t. de plannen op lange(re)
termijn er nog wel enkele winstpunten geboekt kunnen worden. De verdere dis-
cussie over het beleid van het grondbedrijf zal dit uitwijzen.

Aan de fractievoorzitter is de vraag voorgelegd of er een beleid is inzake opvol-
ging binnen de fractie. Bij de verkiezingen hebben alle raadsleden zich herkies-
baar gesteld. Is het gevaar niet denkbeeldig dat D.V. bij de volgende
verkiezingen er verschillende raadsleden mee stoppen en dat er dan sprake is
van een erg grote vernieuwing van de fractie?

We moeten eerst zeggen dat niet de fractie, maar de leden van de kiesvereni-
gingen /centrale kiesvereniging, de lijst vaststellen. Als fractie hebben we daar
in principe geen zeggenschap in. Als we in het verleden terugzien, dan consta-
teren we dat er bijna elke raadsperiode wel 1 of soms 2 leden afvielen, maar er
ook weer bij kwamen. Zien we nu de huidige fractie dan zien we die regelmaat
ook.
- in 2006 de heer N.G.H. Huizen;
- in 2002 de heer M.J. v/d Berge en de heer H.J. Knulst;
- in 1998 de heer M. Sinke en M. Otte;
- in 1994 de heer J.P. Sinke;
- in 1990 de heer V. Janszen;
- in 1986 de heer A. van Stee.
Dus toch met een bepaalde regelmaat vernieuwing/vergroting in de fractie.
Menselijkerwijs gesproken, dus met regelmaat treden mensen terug vanwege
leeftijd of wethouderschap. We mogen met 7 man in de fractie zijn, dus al zou-
den bijv. 2 mensen tegelijk zich niet meer herkiesbaar stellen, is er toch nog een
stuk ervaring over. Als je maar met 2 man in een fractie zit denken we dat dit
veel gevoeliger ligt.

A.M. Bliek
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Vergadervaria
Waarde Wo. 31-01-2007. Tijdrede ds. G.J.N. Moens voor de PKV te Waarde,

aanvang 19.30 uur

Yerseke Do. 22-02-2007. Jaarvergadering in de Zaete te Yerseke, aanvang
19.00 uur, huishoudelijk deel voor de leden. Vanaf 20.00 uur is het
een openbare vergadering die mede belegd wordt in samenwerking
met de CKV. Sprekers: dhr. W. Kolijn, G.R.J. van Heukelom en G.D.
Roeland.

Yerseke Di. 05-12-2006. Ledenvergadering pkv Yerseke in de ds. G.H. Ker-
stenschool, spreker wethouder J.P. Sinke. (hal onderbouw)
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Valckenisseweg 34 4411 BR Rilland
tel. (0113) 55 13 84

E-mail: info@hoekman-tussendescheldes.nl

Badkamers met comfort
en design naar uw

persoonlijke smaak!
Tussen de Schelde's levert en

installeert complete badkamers van
koninklijke kwaliteit, o.a. Villeroy &
Boch en Sphinx. Ruime keus is er in
wand- en vloertegels en badkamer-
accessoires. Kortom... bezoek onze
showroom en ontdek het zelf.



26

Opel. Fresh thinking - better cars

w i j  w i l l e n  b l i j e  k l a n t e n

AutoTeam: de Opel-dealer in uw regio... kijk ook eens op www.autoteam.nl

AutoTeam Krabbendijke b.v.

Westweg 5, 4413 EE Krabbendijke

Tel. (0113) 50 20 10

AutoTeam heeft ook vestigingen in: Bergen op Zoom, Goes, Roosendaal, Steenbergen en Vlissingen

Agila
Corsa
Astra
Meriva
Astra Coupé
Zafira
Vectra
Signum
Speedster
Frontera

•
•
•
•
•
•
•
•
•
•

‘DE KLEURMAKER VAN DE STREEK’

Grintweg 79 - Yerseke - Tel. (0113) 57 20 75

* Tuinbeplanting
* Kamerplanten
* Bestrating
* Potten/manden
* Tuingereedschap
* Vijvermateriaal
* Tuinhout
* Blokhutten
* Meststoffen
* Blokhutten
* Meststoffen
* Cadeau-artikelen
* enz.

OOK ONTWERP EN AANLEG

Voor al uw tuinmateriaal Al 25 jaar uw
boek & kantoor-

specialist!!

U bent van harte welkom
in onze winkel.

Noordzandstraat 34 - Yerseke 
Tel. (0113) 57 29 07, fax (0113) 57 38 73
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Impressie verkiezingsavond
22 november 2006
Om de verkiezingsavond met onze Kamerleden, het campagneteam en de
beleidsmedewerkers mee te maken, betraden we om half negen de hiervoor
afgehuurde zaal van Hotel Bijhorst te Wassenaar.

Het bleek dat we niet de enigen waren met het idee deze avond mee te maken,
daar er totaal zo’n 200 mensen samen kwamen om de uitslag van de verkiezin-
gen op deze manier te beleven. Het is voor de eerste keer dat dit buiten het
Tweede Kamer gebouw wordt gedaan.

Omdat we mooi op tijd waren, hadden we ruimschoots de gelegenheid om in
een open, prettige sfeer met onze voormannen over diverse zaken van gedach-
ten te wisselen. 

Als eerste spraken we met de heer M. de Bruine over het verloop van de door
de SGP gevoerde campagne. Hij sprak over een mooie, waardige campagne. 
Onze spraak verraadde direct al onze afkomst, waarop hij spontaan vertelde
dat het openingswoord op de verkiezingsavond te Goes indruk heeft gemaakt. 
“En wel zodanig”, zei hij “dat we inderdaad dagelijks na de gezamenlijke maal-
tijd, tot bezinning, de 80e Psalm hebben gelezen.”

Rond 21.00 uur werden zo’n 200 mensen van harte welkom geheten door de
campagneleider, de heer G. van Veldhuizen, waarna hij de leiding van de avond
in handen van de heer Pasterkamp gaf. 

Onze heer Van der Staaij vertelde dat het echt reëel is dat er gehoopt wordt op
een derde zetel. Hij baseerde dit op het feit dat we nu al een hele tijd qua kie-
zersaantal 2 zetels hebben.

Al snel maakte de heer Pasterkamp de eerste uitslag bekend… het betrof de
gemeente Schiermonnikoog. De eerste 3 stemmen van de SGP zijn binnen !
Reimerswaal liet echt lang op zich wachten. Steeds nieuwe uitslagen kwamen
op het enorme scherm. Dan weer een paar tiende procenten plus, dan weer
min. Hier en daar vernamen we de verzuchting: “ Waar blijven Ede, Barneveld
of Reimerswaal of Staphorst toch ?” 

Tussendoor werden analyses gemaakt over het opkomstpercentage en de
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voorlopige zetelverdeling. 
“We moeten nuchter zijn”, zei de heer Van der Vlies desgevraagd, “als we twee
zetels mogen behouden moeten we dankbaar zijn. Voor het verkrijgen van een
derde zetel moet er wel een ‘wondertje’ gebeuren.
Hij sprak de hoop uit dat de 8 zetels van SGP en CU samen, weer mochten
terug komen evenals dat in het verleden is geweest in de tijd dat SGP, RPF en
GPV samen optrokken.

We spraken nog even met de heer Kolijn. Ook hij voorzag geen grote stemmen-
winst.
“Op eigen kracht is er geen derde zetel te behalen, mogelijk misschien door de
lijstverbinding met de CU”.

We kregen de gelegenheid om even met de heer E. Dijkgraaf te spreken.
“De derde zetel voor de SGP is voor u?”
“Er zitten twee kanten aan. Zelf reken je altijd natuurlijk, maar het ziet er naar uit
dat we het met reststemmen moeten halen. Voor de heren Van der Vlies en Van
der Staaij zou het bijzonder jammer zijn als we de 3e zetel niet halen, vanwege
de enorme stapels werk. Voor mezelf zou ik graag ook eerst met hun tweeën
mee lopen om zo ervaring op te doen en van hen te leren. 

- Wat vindt u van de verhouding tussen SGP en CU?
“De CU gaat steeds verder van de SGP vandaan staan. Dit komt doordat de CU
graag mee wil regeren en dat gaat absoluut weer ten koste van bijvoorbeeld
ethische standpunten.”

- Wat denkt u van het strategisch stemmen in plaats van principieel stemmen? 
“Hopelijk is dit nu minder dan 3 jaar geleden het geval. Er waren toen toch
13000 stemmen minder voor de SGP dan de verkiezing daarvoor. Het zou mij
verbazen als we nu minder absolute stemmen zouden hebben.”

- Hoe is de verkiezingscampagne gegaan?
“Een mooie campagne, zonder wanklank. Slechts één keer was er nog een
vraag over het vrouwenstandpunt en we hoorden enkele kritische vragen over
het mediagebruik. Voordeel van het veranderd mediagebruik is wel dat er zeer
sterk afwijkende vooroordelen over onze partij nu konden worden weggeno-
men.
Ondanks de verschillende gevoelens over deze 2 punten is de saamhorigheid
zeer sterk gevoeld tijdens de gehouden avonden door het gehele land.
Mooi om te vertellen is de positieve uitslag van het debat, onder studenten in
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Rotterdam, met CDA en CU en SGP. Vooraf werd een prognose gehouden... en 
na het debat ging de SGP met de meeste winst naar huis, zodat blijkt dat ook
jongeren toch vatbaar zijn voor de inhoud van ons verkiezingsprogramma !”

De debatten tussen de lijsttrekkers van de grote partijen was enorm kefferig en
bijterig en er werd veel op de persoon gespeeld. De personen worden op deze
manier belangrijker dan de inhoud van de verkiezingsprogramma´s, wat niet ten
goede zal komen aan het resultaat. 

Om half twaalf besloot de heer Van der Vlies de avond.
Hij bedankte de achterban voor de vele positieve, hartverwarmende ervaringen
tijdens de campagne. Ook de jongeren werden bedankt voor de grote inzet die
ze betoond hebben de afgelopen periode. 
De avond wordt door hem op de onder ons gebruikelijke wijze geëindigd.
Hij leest Psalm 99: De HEERE regeert, dat de volken beven; en gaat ons voor in
gebed.
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En de verkiezingsavond in Wassenaar, 22 november 2006.
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Uitslag verkiezingen Tweede Kamer
2006 in Reimerswaal
Historische vergelijking stemmenaantallen van de 12 stemdistricten 

Partij TwK2006 TwK 2003 GemR 2006

CDA 3591 4067 1833
PVDA 1491 1940 2244
VVD 1214 1518 1002
SP 1296 433
Fort 29
Groen Links 146 215
D66 83 177
Cristenunie 648 304 994
SGP 3518 3371 3650
NTR 3
PVVD 132 41
Een.NL 35
PVV 673
Poort 3
PVN 8
VSP 13
Overige partijen 713 1832

Geldige stemmen 12883 12779 11555
Blanco/ongeldig 5 9 16
Opgeroepen 15180 14960 15499
Niet verschenen 2292 2172 3928
Opkomstpercentage 84,90% 85,48% 74,66%
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Wij drukken ook kettingformulieren
Vraag geheel vrijblijvend offerte aan!

BOEKEN
KANTOORARTIKELEN

DRUKWERK van adreskaartje tot boek!

Voor al uw…

Drukkerij:
Zuidweg 19

Krabbendijke
T 0113 - 50 14 02
F 0113 - 50 24 88

E velzenbv@zeelandnet.nl

Boekhandels:
Dorpsstraat 83
Krabbendijke

T 0113 - 50 61 73
F 0113 - 50 31 72

’s-Gravenstraat 17
’s-Gravenpolder
T 0113 - 31 13 09

Schoolstraat 3
Aagtekerke

T 0118 - 58 34 06

Kerkhoekstraat 17 - Yerseke

Tel. (0113) 57 20 20

Fax (0113) 57 00 19

Voor al uw bouwactiviteiten

Oostdijk v.o.f.
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...helpt je graag
op weg!

Arjan van de Meeberg
Yerseke (0113) 57 39 32 - 06 25 16 78 74

regio Zuid-Beveland

Het juiste adres voor… ✓ Binnen/buitendeuren
✓ Laminaat
✓ Kunststofkozijnen (veka)
✓ Schuifwanden
✓ Bouwmaterialen
✓ Verf
✓ Gereedschappen

HSH Doe het zelf
Raadhuisstraat 71
4631 NB Hoogerheide 
Tel. 0164 - 66 72 12

–––––– Tot ziens bij HSH!!!  ––––––



SGP-jongeren op bezoek
bij de gemeenteraad
Het kan gebeuren dat er gedurende een periode weinig
gehoord wordt van de Sgp-jongeren in Reimerswaal, maar dit betekent niet dat
we in die tijd niets doen! Zo hebben we onlangs een bezoek gebracht aan de
gemeenteraad. Hieronder is het verslag te lezen van die avond. Ook hebben we
medewerking verleend aan de verkiezingsavond van 16 november jl. in Goes,
waarvoor de leden ook een uitnodiging hebben ontvangen. Deze avond werd
gelukkig ook door veel van onze jongeren bezocht. Dhr. Van der Vlies heeft toen,
ook namens ons, de jongelui uitgenodigd op onze jongerenavonden. Binnenkort
hopen we weer een boeiende avond in Krabbendijke te beleggen. Dus houdt de
brievenbus, de mailpost en de advertenties goed in de gaten.
Ook willen we vragen of de ouders van jongeren, vanaf 14 jaar, hun kinderen
willen stimuleren om naar onze jongerenavonden te komen. 
Iedereen van de Sgp-j. (= Sgp-jongeren) leden heeft rond de 18e september
een uitnodiging ontvangen om een bezoek te brengen aan een raadsvergade-
ring van de gemeente Reimerswaal. Achteraf bleek dat er verschillende kerke-
lijke activiteiten waren in Reimerswaal en mede hierdoor was de opkomst zeer
laag. Ondanks dat was het heel leuk en ook erg leerzaam. Er volgt zeker nog
een herhaling!!!
Hierbij een korte uiteenzetting van deze avond, zodat jullie weten wat je hebt
gemist.
De raadsgriffier van de gemeente had ons gevraagd om rond 18.45 uur aanwe-
zig te zijn en dit is redelijk gelukt. Na een kort welkomstwoord werden wij mee-
genomen naar de kamer van de burgemeester waar wij uitleg kregen over hoe
het gemeentestelsel in elkaar zit.
Er zijn in Reimerswaal 19 zetels verdeeld over 6 partijen.
De coalitie heeft daarvan 14 zetels, dus een grote meerderheid.
Er zijn in onze gemeente 3 verschillende soorten raadsvergaderingen:
Besluitenraad → Hierin mogen alleen de gekozen raadsleden zitting nemen en

besluiten nemen of verwerpen. (deze vergadering heeft een
formeel karakter)

Opinieraad → Tijdens zo’n vergadering komen verschillende onderwerpen
aan de orde die worden voorbereid om in de besluitraad te
worden behandeld.
De ambtenaren mogen hier op verzoek ook spreken, omdat zij
het dossier behandeld en uitgediept hebben. Zij weten er het
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meeste vanaf.
Themaraad → Tijdens deze vergadering komen alle onderwerpen als bijvoor-

beeld “groenbeleid” ter sprake en deze zaken worden op die
avond tot in de puntjes bekeken en uitgewerkt. Er komt dan
vaak een deskundige spreker.

Binnen de gemeente is de Raad het hoogste orgaan. De Raad neemt het besluit
en het college van Burgemeester & Wethouders met hun ambtenaren voeren
het uit.
Het is inmiddels 19.30 uur geworden en we verhuizen naar de commissiezaal,
waar dhr. Otte en dhr. Jumelet ons uitleggen hoe een voorstel of motie inge-
diend moet worden.

Amendement: Dit werd ons uitgelegd aan de hand van een voorbeeld.
Er is beslist (door de Raad) dat er een nieuw schoolgebouw
komt met 10 lokalen waarmee een bedrag van 1,5 miljoen
euro is gemoeid. Het college van B&W gaat dit besluit uitwer-
ken. Men komt er achter dat er geld te kort is om dit project uit
te kunnen voeren. Het besluit gaat dan terug naar de Raad
met het verzoek om meer geld. De Raad vindt het nieuwe
voorstel niet helemaal acceptabel. In dat geval wordt er een
amendement (toevoeging of wijziging op het voorstel) inge-
diend bij de griffier voor de raadsvergadering. Eerst gaat het
amendement in stemming, daarna wordt er pas over het hele
voorstel van het college gestemd. Als voor beide een meer-
derheid is, kan het college weer aan de slag
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SGP-verkiezingsbijeenkomst
Goes op 16 november j.l.



Motie:
Die kunnen we verdelen in 4 groepen:
- Nieuwe motie = voorstel om iets in te voeren of uit te voeren.
- Van wantrouwen = als er iets fout is gegaan, kan iemand uit bepaalde com-

missies worden gezet. 
- Van afkeuring = iemand functioneert niet zoals het behoort of heeft iets

gedaan wat een volksvertegenwoordiger niet behoort te doen.
- Van treurnis = dit zit tussen een motie van wantrouwen en afkeuring in.

Schriftelijke vragen:
Dit houdt in dat de Raad schriftelijke vragen kan stellen aan het College van
B&W over hun manier van werken en dergelijke. Het college moet binnen vier
weken reageren en antwoord geven aan het raadslid die de vraag heeft gesteld.
De vraag wordt ook behandeld tijdens de besluitenraad.

Mondelinge vragen:
Na een opinieraad is er altijd een rondvraag. Het voordeel is dat het college of
de desbetreffende wethouder dan direct antwoord moet geven. Het gebeurt
ook regelmatig dat een opinieraad lang duurt en dan willen de heren snel naar
huis. Dat heeft als resultaat dat raadsleden wel eens met een kluitje in het riet
worden gestuurd.

Tot slot: wat doet een raadsgriffier? 
De raadsgriffier is de schakel tussen de gemeenteraad en het College van Bur-
gemeester en Wethouders. Hij of zij is ook op elke raadsvergadering aanwezig.
Als een raadslid iets wil weten over een bepaald dossier is het de taak van de
raadsgriffier om dat uit te zoeken.

Na afloop van de voorlichtingsronde mochten wij op de publieke tribune plaats-
nemen en zonder het produceren van geluid, toezien en horen hoe het toegaat
op een vergadering. 
Iets na 21.00 uur was de vergadering afgelopen en waren er nog hapjes en
drankjes. Natuurlijk hadden wij ook de mogelijkheid om met diverse raadsleden
een gesprekje aan te knopen.

Dit was in het kort ons bezoek aan de gemeenteraad. 
Hopelijk ben jij de volgende keer ook weer van de partij.

Met vriendelijke groet, SGP Jongeren Reimerswaal

Voor actuele informatie zie ook www.sgp-reimerswaal.nl
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SGP verkiezingsbijeenkomst
Goes op 16 november jl.
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Bijj TMCC Woonwinkels :

A12

E
31
2

A
58

Bezoek ook www.tmcwoonwinkels.nl

GOES
Marconistraat 13,

BERGEN OP ZOOM
Van Konijnenburgweg 13,

KRUININGEN
Zandweg 1 b,

KOUDEKERKE
Dorpsplein 35

Specialist in parket-, 
laminaat-, kurk-, en 

grindvloeren!

TMC Woonwinkels
Goes

Een uitgekiende
collectie meubelen 

in alle soorten, 
stijlen en smaken!

TMC Woonwinkels
Kruiningen

De betere
stoffeerders maken het!

TMC Woonwinkels 
Goes, Kruiningen,

Koudekerke,
Bergen op Zoom

Dé slaapwinkel 
met advies!

TMC Woonwinkels
Goes

Vakmanschap in 
verf en behang!

TMC Woonwinkels 
Goes, Koudekerke, 

Bergen op Zoom

Gordijnen, behang, 
meubeltjes, interieur-

stoffen, bedlinnen, 
interieuradvies!

TMC Woonwinkels 
Koudekerke

Voor de mooiste
Berbers, Nepals,

Marokkaanse maat-
karpetten, Perzen etc!

TMC Woonwinkels
Goes

Bij TMC Woonwinkels kunt u alles onder één dak combineren. 
Wie bieden u verf, behang, gordijnen, vloeren, tapijt, meubels
etc. in vele kleuren en uitvoeringen. En komt u er zelf niet uit?
Dan helpen wij u graag! Onze binnenhuisadviseurs zijn enthou-
siaste vakmensen die graag en goed adviseren en zich makkelijk
verplaatsen in de verschillende woonwensen. Zij combineren alles
voor u, zodat u een compleet interieur heeft naar eigen wens!

Het is gezellig woonwinkelen 
bij TMC Woonwinkels! 

BLIJFT U COMBINEREN!

Binnenhuisadviseurs
Adrie Paauwe en 

Elly Steketee
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belastingzaken – administraties – adviezen

Marijkelaan 11
4401 GE  Yerseke

Postbus 9
4400 AA  Yerseke

Telefoon (0113) 57 26 20
Telefax (0113) 57 38 99

Aangesloten bij FISCOUNT
een samenwerkingsverband
met registeraccountants
en fiscaal juristen



VORKHEFTRUCKS

verkoop -- verhuur -- leasing -- service

Zuidweg 13-15, postbus 52
4413 ZH Krabbendijke

tel. (0113) 50 26 10 fax (0113) 50 61 46
E-mail: info@gebrweststrate.nl Internet: www.gebrweststrate.nl

Nieuwe TOYOTA
vorkheftrucks,

elektropallettrucks en
handpallettrucks

alle types

Gebruikte vorkheftrucks
1-5 ton, diesel - gas - elektrisch

Ook levering van alle accessoires, zoals:
side-shifts, kantelaars, traktiebatterijen etc.

Gespecialiseerd in heftruckverhuur!

Veiligheidskeuringen volgens VeBIT-voorwaarden.

Voor inlichtingen: Uw vertrouwd adres

als het om heftrucks gaat



Dit kan   jullie

De HeyZon...
voor een

onvergetelijke
hoogtijdag!

Binnenkomst: (40 personen)
- 1 x Vers gesorteerd gebak
- 2 x Koffie/thee

Maaltijd: (40 personen)
- Soep, stokbrood met kruidenboter
- Koud/Warm - Buffet
- Tropical Sorbet
- Consumpties

Receptie: (150 personen)
- 1 x Vers gesorteerd gebak
- 2 x Koffie, thee of frisdrank
- Gesorteerde zoutjes
- 2 x Consumptie
- 3 x Gesorteerde hapjes

Feestavond: (75 personen)
- 4 x Mix van luxe en gesorteerde hapjes
- ONBEPERKT consumpties

Afsluiting:
- Koffie met bonbon

Totaalprijs € 3875,-
Bel voor een vrijblijvende
prijsopgave!

Tot ziens in De HeyZon,
Pieter en Janine Heykoop

restaurant & zalencentrum
Jufferswegje 31, 4421 JA Kapelle-Biezelinge                     tel. (0113) 33 03 50

bruiloft
zijn!

bruiloft
Zomaar een prijsvoorbeeld uit

onze talloze mogelijkheden 


